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متن پرسش

سلام: خدا قوت. راستش الان استاد مهمترین سوال بنده این هستش که عاقبت این اغتشاشات و این

شلوغی ها چی میشه؟ امام گفتن من از انقلاب خیالم راحت هستش و مقام معظم رهبری هم

همینطور. من خودم خواستار تظاهرات به خاطر ناعدالتی و نابرابری و فساد بودم، ولی انقلاب و رهبر

رو دوست دارم. به نظرتون این انقلاب تا انقلاب حضرت مهدی پابرجاست؟ به نظرتون چی میشه

آخرش؟ راستش من خودم اینطور پیش بینی می کنم که یک ۹ دی دیگه به نفع نظام برگزار خواهد

شد، ولی در کل راستش من خیلی ناراحتم و فکرم رو گرفته چون تا حالا اینطور ایران نشده بود. آیا

امام مهدی ایران و انقلاب رو نجات نمیدن.

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: اینها که چیزی نیست. حسن این حرکات آن است که دشمن به آنها

امیدوار میشود و پس از، ازبینرفتن آن حرکات، مأیوس میگردد که به چه چیزهایی برای براندازی

نظام اسلامی امیدوار شده. و مسئولان هم به این فکر میافتند که نمیشود در برج عاج خود بنشینند

و برای مردم هرطور خواستند تصمیم بگیرند و کاری به کار عواطف و نیازهای مردم نداشته باشند.
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